
 

PROTOKÓŁ NR LXVII/2023 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 19 grudnia 2023 roku 

w godz. 9:00 do 12:30 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Dariusz Tkaczyk 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Proponowany porządek obrad:  

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia 

a) stwierdzenie quorum 

b) przyjęcie porządku obrad 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy osobom 

objętym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

b) określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego 

udzielonego w ramach programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

c) Programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2024 r. 

d) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 

f) uchwalenia budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024 (przekazano radnym  

14 listopada 2023 r.) 



g) uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 

(przekazano radnym dn. 14 listopada 2023 r.) 

h) uchylenia uchwał dotyczących realizacji i finansowania inwestycji w zakresie budowy sieci 

wodnej i kanalizacyjnej 

3. Przerwa 

4. Przyjęcie planów pracy na 2024 rok: 

a) Komisji Rewizyjnej 

b) Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

c) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu 

d) Komisji Statutowo-Regulaminowej 

e) Rady Gminy 

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał 

7. Interpelacje i wolne wnioski 

8. Zakończenie sesji 

  

 

 

 

AD.1  

LXVII  sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 14, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zmianę porządku obrad tj. zmianę porządku obrad, 

przeniesienie punktu 2c jako ostatni w Punkcie Drugim tj. "Rozpatrzeniu projektów uchwał w 

sprawie:". 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmianę porządku obrad, przeniesienie punktu 2c jako 

ostatni w Punkcie Drugim tj. "Rozpatrzeniu projektów uchwał w sprawie:". 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad, przeniesienie punktu 2c jako ostatni w Punkcie Drugim tj. "Rozpatrzeniu 

projektów uchwał w sprawie:".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmienionego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

 

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła zmieniony 

porządek obrad. 

 

 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wielkiej Nieszawce Magdalenę Żbikowską o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy osobom 

objętym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Radna Katarzyna Streich - poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu  24 listopada 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Radna Alina Sobecka- poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu  24 listopada 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy osobom objętym programem "Posiłek 

w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

 

 

Głosowano w sprawie: 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy osobom objętym 

programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy osobom 

objętym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wielkiej Nieszawce Magdalenę Żbikowską o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego 

udzielonego w ramach programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 
 

Pani Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 



Radna Katarzyna Streich - poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu  24 listopada 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Radna Alina Sobecka- poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu  24 listopada 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wziął: 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

Odpowiedzi udzieliła: 

Kierownik GOPS 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego udzielonego w ramach 

programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego 

udzielonego w ramach programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego 

udzielonego w ramach programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

Pani Skarbnik  przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzyna Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich - poinformowała, że komisja 3 

głosami „ZA” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela  

Radny Mieczysław Kociucki 

Radny Ireneusz Śmiechowski\ 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 

Kierownik Referatu Technicznego 

Pani Skarbnik 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Kierownik Referatu Inwestycji 

 

Zdanie odrębne do protokołu radnej Katarzyny Streich: „Ja jestem przeciwna zmianom 

budżetowym bo nie zgadzam się z tzw. Polityką wykonywania budżetu przez organ 

prowadzący.” 

  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (9) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Marcin 

Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (3) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

WSTRYMUJE SIĘ (2) 

Alina Sobecka , Ireneusz Śmiechowski  

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzyna Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich - poinformowała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , 

Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Mieczysław Kociucki 

WSTRYMUJE SIĘ (2) 

Aniela Grela, Ireneusz Śmiechowski  



NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024 (przekazano radnym 14 listopada 

2023 r.) 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż w dniu 1 grudnia odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 

odnośnie procedowania budżetu.  

Pani Skarbnik poinformowała również, że wpłynął do Wójta wniosek, który nie został uwzględniony. 

Pan Wójt przedstawił wniosek, który otrzymał od Komisji oraz udzielił odpowiedzi, iż wniosek nie 

zostały przyjęty gdyż nie spełniał potrzebnych wymagań.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Zdanie odrębne do protokołu Radnej Katarzyny Streich: ,, Projekt budżetu na rok 2024 jest projektem, 

który dla mnie osobiście jest nie do przyjęcia. Problem, który dotyka mieszkańców i dzieci naszej 

Gminy, generalnie Sołectwa Mała Nieszawka nie został dostrzeżony i nie pochylono się nad 

rozpoczęciem znalezienia jakiegokolwiek rozwiązania w celu poprawy sytuacji lokalowej w Szkole 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Małej Nieszawce. Komisja Rewizyjna wystąpiła z propozycją 

rozpoczęcia procedury wykonania analizy potrzebnej do podjęcia decyzji w celu poprawy sytuacji w SP 

w Małej Nieszawce, niestety nie zostało to uwzględnione w projekcie budżetu na rok 2024 przez organ 

prowadzący tą jednostkę. Od ponad 2 lat tylko mówi się, że sytuacja jest trudna a nie podejmuje się w 

tym kierunku żadnych konkretnych działań. Dlatego też ja będę głosowała przeciw budżetowi właśnie z 

tego względu. Oczywiście, żeby to nie było to też źle zrozumiane ja nie jestem przeciwna wszystkim 

wydatkom, które my jesteśmy zobowiązani ponosić bo to że w projekcie budżetu są zapisane wydatki, 

które nas jakby obligują do wydatkowania jest naturalne ale niestety nie mamy takiej ustawy i takiej 

możliwości głosowania częściowo nad projektem budżetu więc dla mnie sprawa, która nie będzie 

rozwiązana a o której się mówi już bardzo długo nie pozwala mi głosować za tym projektem budżetu. 

Również argumentem do tego, że będę przeciwna nad zagłosowaniem pozytywnym nad tym projektem 

jest to, iż ul. Rzemieślnicza tak jak było to już wspomniane, która toczy się już od 2019 roku problem 

tych mieszkańców nie została wpisana na rok 2024 pomimo, iż nie została zrealizowana w roku 2022 i 

2023.” 

 

Zdanie odrębne do protokołu Radnej Anieli Greli: „ Jestem przeciwna temu budżetowi z uwagi na fakt 

że zmiany budżetowe które powstały w 2023 roku wykazują brak przejrzystości i dokładnej analizy za 

2023 rok będą powodowały zmiany w najbliższym miesiącu 2024 roku, które prawdopodobnie będą 

zwiększać deficyt. Uważam, że budżet jest przygotowany starannie ale przez Panią Skarbnik ale 



natomiast brakuje tutaj zaangażowania poszczególnych referatów, a wiadomo że w planowaniu budżetu 

powinny brać udział wszystkie referaty. Z tego co tutaj widać to tego zabrakło." 

 

Zdanie odrębne do protokołu Radnego Ireneusza Śmiechowskiego: „Odnosząc się do wypowiedzi Pana 

Wójta odnośnie wniosku Komisji Rewizyjnej jestem trochę zasmucony, że tak Pan odrzucił ten 

wniosek, w związku z odrzuceniem wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącego przeprowadzenia badań 

demograficznych w naszej gminie z naciskiem na Małą Nieszawkę i poprawę w przyszłości naszym 

dzieciom, wnukom, wnuczkom warunków lokalowych będę przeciwny temu budżetowi.” 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radny Ireneusz Śmiechowski 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 

Pani Skarbnik 

Kierownik Referatu Inwestycji i Transportu 

Kierownik Referatu Technicznego 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024 (przekazano radnym 14 listopada 2023 r.) 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024 (przekazano radnym 14 listopada 2023 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Marcin 

Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (5) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 



sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024 (przekazano radnym 14 listopada 

2023 r.) 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 

(przekazano radnym dn. 14 listopada 2023 r.) 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 (przekazano radnym 

dn. 14 listopada 2023 r.) 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 

(przekazano radnym dn. 14 listopada 2023 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Marcin 

Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (4) 

Aniela Grela, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

WSTRYMUJE SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 

(przekazano radnym dn. 14 listopada 2023 r.) 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie uchylenia uchwał dotyczących realizacji i finansowania inwestycji w zakresie budowy sieci 

wodnej i kanalizacyjnej 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 



 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich  - poinformowała, że komisja na 

posiedzeniu w dniu 15 grudnia pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu w zastępstwie za przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Aleksandra Rębacz 

 

Radna Aleksandra Rębacz - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Kierownik Referatu Technicznego 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Pan Wójt 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwał 

dotyczących realizacji i finansowania inwestycji w zakresie budowy sieci wodnej i kanalizacyjnej 

 

 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwał dotyczących realizacji i finansowania inwestycji w zakresie budowy sieci wodnej i 

kanalizacyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , 

Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz 

Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRYMUJE SIĘ (2) 



Aniela Grela, Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie uchylenia uchwał dotyczących realizacji i finansowania inwestycji w zakresie budowy sieci 

wodnej i kanalizacyjnej 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Ewę Kucharską o wprowadzenie w temat projektu 

uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2024 r. 

 

Pani Ewa Kucharska przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka  - 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowej Aleksandrę Rębacz 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz  - poinformowała, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Programu 

współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 

2024 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie Programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2024 r. 

 

PRZERWA 

 
W trakcie przerwy Radny Marcin Sobiech opuścił obrady sesji. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż następnym punktem jest przyjęcie planów pracy 

Komisji na 2024 rok 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są pytania do planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Nikt nie wniósł uwag. 

 

Przewodnicząca Rady poddawała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła plan pracy 

Komisji Rewizyjnej. 



 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są pytania do planu pracy Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

 

Nikt nie wniósł uwag. 

 

Przewodnicząca Rady poddawała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła plan pracy 

Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są pytania do planu pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

 

Nikt nie wniósł uwag. 

 

Przewodnicząca Rady poddawała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła plan pracy 

Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu 

 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są pytania do planu pracy Komisji Statutowo-Regulaminowej 

 

Nikt nie wniósł uwag. 

 

Przewodnicząca Rady poddawała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Statutowo-

Regulaminowej 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Statutowo-Regulaminowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech 

 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła plan pracy 

Komisji Statutowo-Regulaminowej 

 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są pytania do planu pracy Rady Gminy 

 

Radny Mieczysław Kociucki zgłosił wniosek formalny w sprawie dopisania do Planu Pracy Rady 

Gminy punktu dotyczącego Omówienia informacji dotyczącej funkcjonowania, rozwoju i sprawozdania 

finansowego Centrum Sportu i Rekreacji "Olender" 

 

PRZERWA 

 



Przewodnicząca Rady poddawała pod głosowanie wniosek formalny w sprawie dopisania do 

Planu Pracy Rady Gminy punktu dotyczącego Omówienia informacji dotyczącej funkcjonowania, 

rozwoju i sprawozdania finansowego Centrum Sportu i Rekreacji "Olender" 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny w sprawie dopisania do Planu Pracy Rady Gminy punktu dotyczącego Omówienia 

informacji dotyczącej funkcjonowania, rozwoju i sprawozdania finansowego Centrum Sportu i 

Rekreacji "Olender".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 4, WSTRYMUJE SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

PRZECIW (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz , Wioletta Szymańska 

WSTRYMUJE SIĘ (5) 

Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Rafał Szulc, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy nie przyjęła wniosku formalnego. 

 

Radna Katarzyna Streich zapytała czy do planu pracy Rady Gminy będą wpisywane daty 

posiedzeń Sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła odpowiedzi Radnej 

 

Przewodnicząca Rady poddawała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Rady Gminy 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła plan pracy 

Rady Gminy 



 

 

5. Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – poinformowała, 

że Komisja pomiędzy sesjami spotkała się 2 razy, 1 grudnia oraz 19 grudnia 

 

W zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji Aleksandra Rębacz – poinformowała, że Komisja spotkała się 2 

razy, 1 grudnia oraz 19 grudnia. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dniu 1 grudnia na posiedzeniu wspólnym w sprawie opiniowania budżetu na 

2024 rok oraz 15 grudnia w celu opiniowania materiałów na sesję oraz dalszego prowadzenia 

kontroli 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i  Sportu Alina Sobecka - 

poinformowała, że Komisja spotkała 2 razy, 1 grudnia na posiedzeniu wspólnym w sprawie 

opiniowania budżetu na 2024 rok oraz 19 grudnia w celu opiniowania materiałów na sesję  

 

W zastępstwie za Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Przewodnicząca 

Rady – poinformowała, że Komisja spotkała się 1 grudnia na posiedzeniu wspólnym w sprawie 

opiniowania budżetu na 2024 rok. 

 

 

6. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji LXVI, 

która odbyła się 28 listopada 2023 rok. 

 

7. Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

 

Radna Alina Sobecka - poruszyła temat: 

• Podjęcie działań w sprawie ul. Bydgoskiej – prośba od mieszkańców 

• Anonimu, który wpłynął do Urzędu Gminy w sprawie godzin doraźnych Pani Dyrektor 

SP w Cierpicach 

• Opieki nocnej i świątecznej na lewobrzeżu zostaje w przychodni RUDAK. 

 

 

Kierownik Referatu Inwestycji i Transportu – udzielił odpowiedzi Radnej 

Pan Kierownik Referatu Technicznego – udzielił odpowiedzi Radnej 

Radna Aniela Grela – udzieliła odpowiedzi Radnej 

 



Radna Alina Sobecka złożyła wniosek formalny o przeprowadzenie kontroli w Szkole 

Podstawowej w Cierpicach przez organ prowadzący w sprawie godzin doraźnych Pani Dyrektor Szkoły 

Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek formalny o przeprowadzenie 

kontroli w Szkole Podstawowej w Cierpicach przez organ prowadzący w sprawie godzin doraźnych 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o przeprowadzenie kontroli w Szkole Podstawowej w Cierpicach przez organ 

prowadzący w sprawie godzin doraźnych Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Kornela 

Makuszyńskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRYMUJE SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Ireneusz 

Śmiechowski  

PRZECIW (2) 

Mieczysław Kociucki, Aleksandra Rębacz  

WSTRYMUJE SIĘ (5) 

Grzegorz Dombrowski, Ryszard Kryszewski, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech 

 

Wniosek formalny został przyjęty. 

 

Radny Mieczysław Kociucki  – poruszył temat: 

 

• Czy budowa ośrodka zdrowia przebiega zgodnie z planem? 

• Kiedy ośrodek zostanie oddany do użytku mieszkańców? 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

Radna Katarzyna Streich – poruszyła temat: 

 

• Jakie jest stanowisko Wójta Gminy Wielka Nieszawka po odbytym spotkaniu w 

sprawie budowy przeprawy mostowej przez Wisłę po spotkaniu Prezydenta Miasta 

Torunia? Jakie są wnioski i co działo się na tym spotkaniu? 

• Odszkodowań za budowę trasy mostu na działkach należących do Gminy oraz 

mieszkańców Gminy 

• Czy przetarg na energię elektryczną został rozstrzygnięty? Czy Gmina podpisała 

umowę? 



• Kto podjął decyzję o odcinku ul. Leśnej, który w ubiegłym roku był remontowany a 

teraz został sfrezowany? 

• Kiedy zostanie wpłacona dotacja za modernizację budynku przy ul. Leśnej? Jakie są 

problemy w związku z otrzymaniem tych pieniędzy? 

• Do jakiej kwoty Gmina zamierza podnieść kwoty za odpady? 

 

Pani Sekretarz – udzieliła odpowiedzi Radnej 

Kierownik Referatu Inwestycji i Transportu  - udzielił odpowiedzi Radnej 

 

 

Radna Aniela Grela  – poruszyła temat: 

 

• Zwrócenia się z prośbą o zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich o naprawę 

drogi nr 200 przy stacji ze względu na zły stan nawierzchni 

• Wzrostu kosztów za śmieci aż o 38% względem poprzedniej stawki  

• Pogratulowała i podziękowała dla Kół Gospodyń Wiejskich 

 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radny Ireneusz Śmiechowski  – poruszył temat: 

 

• Przeprawy mostowej przez Wisłę 

 

Zdanie odrębne do protokołu Radnego Ireneusza Śmiechowskiego: „ Na kiedy są planowane 

konsultacje z mieszkańcami w sprawie planowania przeprawy mostowej, która ma biec przez 

teren Małej Nieszawki, mocno zurbanizowane tereny. Jak Pani Sekretarz podała 3 warianty, po 

dzisiejszej sesji należy się spodziewać odwiedzin w Urzędzie Gminy sporej ilości 

mieszkańców, którzy są mocno zaniepokojeni mocno taką czy inną propozycją firmy, która 

odpowiedzialna jest za wykonanie koncepcji przeprawy.” 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

Pani Sekretarz  – udzieliła odpowiedzi Radnemu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska złożyła najserdeczniejsze życzenia 

świąteczne oraz noworoczne oraz podziękowała zebranym za wzięcie udziału w LXVII sesji 

Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 

 Protokołował                                                                Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                               (-) Wioletta Szymańska 

https://esesja.tv/transmisja/44361/lxvii-sesja-rady-gminy-19122023.htm 


